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Samlesak for spørsmål 

Formannskapet 05.06.2023: 

Behandling: 
1. Ordfører viste til at formannskapet har invitert Karmsund Havn til å avholde orientering om 
selskapsform. 
Karmsund Havn har bekreftet at de avholder orientering om prosessen rundt vurdering av 
selskapsform i forkant av formannskapsmøtet 28. august. Det er kommunestyrene (eierne) som skal 
vedta selskapsform i sine respektive kommunestyrer. 

2. Ordfører informerte om mulig behov for ekstraordinært møte i kommunestyret 20. juni. 
Det sendes ut innkalling til neste møte i formannskapet, 12.06. i løpet av tirsdag 06.06. Det vil være 
mange saker til behandling. Det er ett møte igjen i kommunestyret før sommeren, og dette avholdes 
19. juni. Det er mulig saksmengden medfører at det blir behov for å sette opp et ekstraordinært 
møte i kommunestyret. I utgangspunktet vil et ekstraordinært kommunestyremøte bli lagt til 
påfølgende dag, 20. juni. 

3. Ordfører viste til Vikingfestivalen som avholdes på vikinggarden på Avaldsnes 8. til 11. juni. 
Opplev Avaldsnes er innlemmet som en del av kommunen. Formannskapets medlemmer oppfordres 
til å oppsøke festivalen for å se på arrangementet og oppleve engasjementet. Formannskapets 
medlemmer får utdelt festivalpass. 

4. Ordfører viste til RS 132/23: Prop. 123 S (2022 - 2023) - Revidert finansieringsopplegg på 
Haugalandet i Rogaland og Vestland fylkeskommuner (Haugalandspakken) 
Signaler fra stortingsrepresentanter tilsier at det vil bli gjort vedtak om å forlenge Haugalandspakken. 
Ordfører ba formannskapets medlemmer om å ta saken videre i sine partier innen neste møte i 
formannskapet, for deretter å vurdere om saken bør fremmes for ny behandling i kommunestyret før 
sommerferien. 

5. Medhaug (KL) viste til utviklingen av havvind og kommende konsesjonsbehandling. 
NVE har vist til 20 mulige områder som kan være aktuelle. Karmøy er en stor fiskerikommune, og 
fiskerinæringen må ivaretas. Medhaug foreslo å utarbeidet et høringssvar til neste 



kommunestyremøte. 

Vedtak: 
Karmøy kommune tar initiativ til å utarbeide høringssvar på vegne av Karmøy kommune, og vil via 
Haugaland Vekst invitere nabokommuner til å være med på høringssvaret. 

6. Brekke Jakobsen (AP) viste til at det tidligere er bedt om et notat om status for planlegging av 
Åkra skole, og etterspør status for dette. 
Kommunedirektøren svarte: 
Notatet sendes ut innen onsdag. 

7. Hult (SP) fremmet følgende oversendelsesforslag om strømstøtte: 
1. Administrasjonen setter av 13 millioner til lokale strømstøttetiltak for bedrifter som sliter i Karmøy 
kommune som følge av store energikostnader. Beløpet tas fra utbytteinntekter fra Haugaland kraft 
som er satt inn på fond 
2. Administrasjonen legger opp til samme mal for tilskudd som for strømstøtte i 2022 
3. Søknader som kom inn etter fristen i 2022 skal behandles og tilskudd gis hvis de faller inn under 
formålet 
4. Støtten for 2023 skal gjelde for månedene januar – april, altså 4 måneder 

Støtte for månedene i 2023 skal sammenlignes med "normal" strømpris som var før prisgaloppen 
startet. F. eks 30 pr. kWh 

Oversendelsesforslaget ble oversendt til kommunedirektøren for utarbeidelse av sak. 

8. Grønningen (SP) fremmet forslag til finansiering av ny Eikeveg. 
Grønningen (SP) fremmet følgende forslag: 
Administrasjonen kommer opp med forslag til hvordan vi kan forskuttere penger til bygging av ny 
Eikjeveg, med oppstart i 2023. 

Kommunalsjef teknisk svarte: 
Direktoratet og fylket har vist til at kommunen kan starte prosessen når det er vedtatt midler til 
prosjektet. Områdeplan for Kolnes legges frem i juni, og en vet da mer om hva kommunen har å 
forholde seg til. Kommunedirektøren skal legge frem sak til politisk behandling hvor det blir redegjort 
for eventuelle muligheter for å starte anleggsarbeider før innkrevingen i «bypakken» blir startet opp. 

9. Gaard (FRP) viste til spørsmål i siste møte i formannskapet om busstilbud og vedtak, og ba om 
status mht Miljøfor på Lillesund . 
Etterspør status. 

Kommunedirektøren svarte: 
- Det kommer notat om busstilbud til neste møte i formannskapet. 
- Det har ikke lykkes med å finne det etterspurte vedtaket, og det er behov for mer informasjon. 
- Statsforvalteren har gitt tillatelse til Miljøfor etter forurensningsloven. Statsforvalteren har mottatt 
klage, men ikke funnet grunn til å vektlegge denne. Saken er inne til Miljødirektoratet for endelig 
avgjørelse. 

10. Thorheim (KL) viste til Danielsen ungdomsskole, og viste til arbeidet de har utført med hensyn 
til belysning, veg m.m. 
Thorheim (KL) vil til neste møte i formannskapet fremme forslag om at Danielsen og kommunen 



deler kostnader. 

11. Thorheim (KL) viste til utlyst stilling som klima- og miljørådgiver og ønsker svart ut om dette er 
en nyopprettet stilling. 
Kommunedirektøren svarte: 
Det er samme stilling som tidligere miljørådgiver. Det er laget et ny stillingstittel for å omfatte et 
bredere ansvarsomåde. 

12. Midtun (FRP) viste til at partiene er invitert av Byen vår Kopervik til å avholde debatt, og 
partiene er henstilt til å betale en kostnad for å delta. 
Ordfører svarte: 
Flere av de største partiene har allerede svart på invitasjonen, og vist til at de ikke vil delta på en 
debatt hvor det er en påkrevd kostnad for å delta. 

13. Brekke Jakobsen (AP) viste til befaring knyttet til Tuastad Gård i forbindelse med overvann og 
ønsker status for oppfølging av denne saken. 
Kommunalsjef teknisk svarte: 
Det er en pågående dialog mellom fylket, de som har utført arbeidet og grunneier i forbindelse med 
håndtering av overvannet. 

14. Thorheim (KL) viste til byutvikling på Åkra, og ønsket status på arbeidet med torget. 
Kommunedirektøren svarte: 
Det var en sak i 2022 som omhandlet hovedlinjene for utviklingen i byene. Siste tilbakemelding er at 
dette skal være klart til utlysning over sommeren 2023. 
Saken avventer tilbakemelding fra private parter før videre arbeid. 

15. Thorheim (KL) viste til traséen Veakrossen til Helganeskrysset, og etterspurte muligheter for 
nyetableringer. 
Ordfører svarte: 
Kan anvende og utvikle området innenfor gjeldende reguleringsplan. 

16. Kommunedirektøren orienterte om sak som skal legges frem for formannskapet i neste møte. 
Orienteringen inneholder opplysninger unntatt offentlighet, og ordfører fremmet derfor forslag om å 
lukke møtet. 

Møtet ble enstemmig vedtatt lukket, jf. koml § 11-5 (5), jf. offl. § 23 (1). 

Habilitet 
Wisnæs (KRF) er styremedlem i Fredtun, og ba om å få sin habilitet vurdert. 
Wisnæs (KRF) ble enstemmig vedtatt inhabil, jf. fvl. § 6 (2) 
10 representanter til stede. 

Kommunedirektøren utarbeider sak til kommende møte i formannskapet og kommunestyret. 

FSK- 067/23 Vedtak: 




